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POROČILO O DELOVANJU V LETU 2022 

kot predstavnica ZDUS v 

Upravnem svetu AGE platform  

Generalnem svetu EURAG 

 

Upravni svet AGE je tri četrtine leta 2022 deloval online. Prvi sestanek v živo je bil 

organiziran v oktobru. Posebni prispevki za ta del delovanja niso bili potrebni. V okviru 

poročanja o delovanju članic  pa sem v kratkem predstavila rezultate naše mednarodne 

konference koncem leta 2021.   

Obravnavane teme so bile vezane na  program dela in spremljanje izvajanje v teku leta, 

posamezne obsežnejše programske naloge in raziskave, stanje in razvoj najpomembnejših 

vsebin, ki jih zagovarjamo v interesu starejših – človekove pravice, nediskriminacija, družbeni 

položaj starejših, enakost spolov…, finančno načrtovanje in spremljanje uresničevanja z 

iskanjem rešitev za dolgoročno finančno zdržnost, spremembe v programskem dogovarjanju 

z EK, ki je 80%-ni financer vsebinskih programov, projektne naloge, statutarna vprašanja, 

uresničevanje zavez iz  mednarodnih  dokumentov in ministrskih konferenc, ki opredeljujejo 

naloge  pomembne za položaj starejših, odnose z EK in drugimi evropskimi inštitucijami ter 

mednarodnimi organizacijami in vlogo AGE v teh okvirih, sodelovanje s trojkami 

predsedujočih Svetu EU, razvojna vprašanja, komunikacije, stanje in gibanje članstva, 

sprejem novih članic, donatorstvo in rezultate internih in eksternih kontrolnih pregledov, 

informativno in publicistično dejavnost.  

Tudi obe generalni skupščini - v juniju in novembru, sta bili izvedeni po zoom povezavi. 

Sprejemanje sklepov oziroma odločitev skupščine je bilo organizirano online, razen 

sprememb statuta, ki se po belgijski zakonodaji lahk0 sprejemajo le ob fizični udeležbi in 

bodo počakale na letošnji sklic. Zadevajo nekaj posodobitev in način sodelovanja angleških 

organizacij v AGE po brexitu.  

Udeležila sem se vseh sestankov in prispevala svoj glas pri potrebnih odločitvah v imenu 

ZDUS, polnopravne članice AGE. 

Delovanje v AGE pomeni tudi vključevanjem ZDUS v skupne akcije te mednarodne mreže in 

preko nje sodelovanje v aktivnostih EK in EP na področju starejših in staranja, v katere smo 

se tekom leta vključevali - AGE Barometer, oblikovanje skupnih osnov EK za dolgotrajno 

oskrbo, preverjanje uresničevanja MIIPA zavez skupaj z udeležbo na ministrski konferenci v 

Rimu, program EK za okrevanje in odpornost, človekove pravice in teme na Odprti delovni 

skupini za staranje ZN. 

 



 
 

Generalni svet EURAG je imel v prvem polletju dva sestanka po Zoom povezavi in fizično 

srečanje članov v Budimpešti. Tudi v drugem polletju so bila srečanja kombinirana. Udeležila 

sem se vseh sestankov na daljavo razen zadnjega v decembru . (zdravstveni razlogi) Srečanju 

v živo je bilo aprila v Budimpešti – brez moje udeležbe.  

Tudi  na sestankih EURAG Generalnega sveta so pomembne organizacijske teme - program, 

financiranje, položaj in delovanje članic, informiranje in komunikacije, odnos do aktualnih 

dogajanj mednarodnem prostoru itd. Spremne strokovne konference pa so zasnovano 

tematsko in vsakokrat obravnavajo temo, ki je v tistem času najbolj aktualna. Tako smo 

spomladi pogledali kakšne pozitivne in negativne posledice nam pušča covid epidemija in se 

seznanili s težkim položajem starejših v Ukrajini. Zanje smo zbrali tudi nekaj prostovoljnih 

prispevkov, ki jih je sekretariat poslal članski organizaciji v Kijev.      

Najpomembnejši dogodek je bilo praznovanje 70 letnice obstoja organizacije, kombinirano s 

strokovno konferenco in sestankom Generalnega sveta. Gostitelj tega dogodka v septembru 

je bilo mesto Gradec, kjer je bil v preteklost daljše obdobje tudi sedež te mednarodne 

federacije. Na konferenci pod naslovom  »60 let EURAG v spreminjanju Evrope. Izvor 

EURAG, dosežki, trenutne skrbi in potrebno poslanstvo za prihodnost« sem prispevala 

razpravo na temo »EURAG, vrednota v  raznolikosti, naložba za bodoče delovanje«.   

 

Jožica Puhar, podpredsednica                                                         

 

 

 

 

 

 

 

 

 


